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PROTOKÓŁ Nr XXVI/17 

z sesji Rady Gminy Komarówka Podlaska 

odbytej w dniu 29.11.2017 roku w godzinach 12:00 – 13:54 

 
 
Obecni radni wg załączonej listy obecności. 
 
Obecni sołtysi wg załączonej listy obecności. 
 
Ponadto w sesji uczestniczyli: Wójt Gminy p. Ireneusz Demianiuk, Skarbnik Gminy  
p. Małgorzata Patkowska, Sekretarz Gminy p. ElŜbieta Zienkiewicz, Mieszkańcy Gminy 
Komarówka Podlaska, Lokalne Media. 
 
Porządek obrad: 
1. Otwarcie i sprawy organizacyjne 

- stwierdzenie quorum, 
- przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji, 
- ustalenie porządku obrad 

2. Informacja o pracy w okresie międzysesyjnym: 
- Przewodniczącego Rady Gminy 

- Wójta Gminy 

- Przewodniczących stałych komisji Rady Gminy 

3. Uchwalenie podatków i opłat lokalnych na 2018 rok - podjecie uchwal w sprawie: 
1) obniŜenia średniej ceny skupu Ŝyta przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego na 

2018 r. 
2) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości obowiązujących na terenie 

gminy Komarówka Podlaska na rok 2018. 
3) wprowadzenia zwolnień w podatku od środków transportowych. 
4) w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych 

obowiązujących na terenie gminy Komarówka Podlaska. 
4. Uchwalenie Pograniu Współpracy Gminy Komarówka Podlaska z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność poŜytku publicznego na 
2018 rok. 

5. Podjecie uchwal w sprawie: 
1) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej szkoły podstawowej o 

nazwie Zespół Szkol Samorządowych - Szkoła Podstawowa im. Bohaterów Lotnictwa 
Polskiego w Komarówce Podlaskiej w ośmioletnią szkolę podstawowa o nazwie 
Zespół Szkol Samorządowych - Szkoła Podstawowa im. Bohaterów Lotnictwa 
Polskiego w Komarówce Podlaskiej 

2) zmiany budŜetu gminy na 2017 rok 

3) zmiany wieloletniej prognozy finansowej 
6. Informacja z działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej w Komarówce Podlaskiej. 
7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
8. Wolne wnioski. 
9. Zakończenie obrad 
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Ad. 1 

Przewodnicząca Rady Gminy p. Joanna Krupska – dokonała otwarcia sesji i powitała 
wszystkich przybyłych. 
a) stwierdziła na podstawie listy obecności, iŜ Rada jest władna do podejmowania uchwał 

poniewaŜ na 15 radnych ustawowego składu w sesji uczestniczy 14 Radnych (nieobecny 
Pan Konrad Pieńko) 

b) protokół z ostatniej sesji był wyłoŜony do wglądu, wzorem poprzednich sesji proponuję 
przyjęcie bez odczytywania. 

 
Poprosiła o uwagi. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Protokół z ostatniej sesji został przyjęty jednogłośnie  
Głosowanie: 

Liczba Radnych głosujących za – 14 

Liczba Radnych głosujących przeciw – 0 

Liczba Radnych wstrzymujących się od głosu - 0 

Ustawowa liczba Radnych Gminy – 15 radnych 

Radni obecni na sesji – 14 radnych 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Dzisiejsza sesja Rady Gminy 
zwołana jest nas podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 
gminnym (Dz. U. z 2016 r., poz. 446 z późn. zm.)  
 
c) Porządek obrad otrzymaliście państwo.  
 
d) Czy są jakieś uwagi? 

 
Radny Pan Andrzej Bylicki – Proponował bym wstawić punkt na temat informacji odnośnie 
kontroli RIO w Gminie Komarówka. Trwało 3 miesiące. śadnej informacji, jako radny ze 
strony gminy nie słyszałem. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Informacje o kontroli są w 
internecie opublikowane na stronie BIP Urzędu Gminy. KaŜdy kto jest zainteresowany moŜe 
je przeczytać.  
Panie Wójcie czy jest Pan w stanie przedstawić informację na dzisiejszej sesji? To wymaga 
przygotowania.  
 
Wójt Gminy – Nie wiem czy Radnemu chodzi o kontrole kompleksową gospodarki 
finansowej naszej gminy która była wcześniej czy taką kontrolę doraźną, która była na skutek 
skargi napisana. O która kontrole Panu chodzi.  
 
Radny Pan Andrzej Bylicki – Panie Wójcie po prostu jakąś informację.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Na temat której kontroli? 

 
Radny Pan Andrzej Bylicki – Nie mówię o dyskusji ale powinno być kilka zdań na ten 
temat bo przy zatwierdzaniu budŜetu to jest święta rzecz.  Tu kontrola była kilka dni. Nikt nic 
nie wie.  
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Wójt Gminy – Kontrola była więcej niŜ kilka dni.  
 
Radny Pan Andrzej Bylicki – Odnośnie Pani przewodniczącej. Ze jest w internecie. Robić 
protokoły w internecie czy drukować i teŜ nie trzeba zatwierdzać. Bo jak mówimy o 
internecie.  
 
Wójt Gminy – Protokoły z sesji Rady naleŜy zatwierdzać. Taka jest procedura. To podlega 
zatwierdzeniu. Przy omawianiu protokołów z kontroli kompleksowej RIO bierze udział 
Przewodnicząca Rady, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Skarbnik Gminy i Wójt. Przy 
tych osobach jest omawiana kompleksowa kontrola gospodarki finansowej gminy. Kontrola 
doraźna była omawiana tylko ze Skarbnikiem Gminy, Sekretarzem Gminy i z Wójtem. Ta 
która była na skutek skargi. Na czyj skutek to mogę się tylko domyślać ale na domysłach nie 
działamy. Na dzisiejszą sesje bym tego nie wstawiał. Proponował bym Ŝeby Komisja 
Rewizyjna która będzie na początku grudnia obradowała zapoznała się z wynikami kontroli 
RIO kompleksowej i doraźnej. Wtedy ewentualnie swoje wnioski przedstawi na sesji Rady.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Kto z Państwa Radnych jest za 
wstawieniem punktu dotyczącego informacji z kontroli RIO do porządku obrad dzisiejszej 
sesji? 

Wprowadzenie punktu - informacja z kontroli RIO do porządku obrad został odrzucona 
większością głosów. 
Głosowanie: 

Liczba Radnych głosujących za – 2 

Liczba Radnych głosujących przeciw – 9 

Liczba Radnych wstrzymujących się od głosu - 3 

Ustawowa liczba Radnych Gminy – 15 radnych 

Radni obecni na sesji – 14 radnych  

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o przegłosowanie całości 
porządku obrad. 
Porządek obrad został przyjęty większością głosów. 
Głosowanie: 

Liczba Radnych głosujących za – 13 

Liczba Radnych głosujących przeciw – 0 

Liczba Radnych wstrzymujących się od głosu - 1 

Ustawowa liczba Radnych Gminy – 15 radnych 

Radni obecni na sesji – 14 radnych  

 

 

Ad. 2 

Wójt Gminy: 

- Obecnie realizowana jest budowa odcinka drogi wojewódzkiej nr 813 w miejscowości 
śelizna. Umowa jest tak skonstruowana, Ŝe jeśli warunki atmosferyczne pozwolą to 
będzie zrealizowana w tym roku a jeśli nie to przejdzie to jako zobowiązanie 
niewygasające i będzie realizowana w roku następnym jak juŜ warunki atmosferyczne 
pozwolą. Nie ma niebezpieczeństwa ze droga zejdzie z planu wykonywania.  

- Zrealizowano 100 instalacji solarnych oraz kotły ciepła na biomasę w LO w Urzędzie 
Gminy i u mieszkańców naszej gminy. 
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- Zawarliśmy umowę z Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska na poŜyczkę na 
wkład własny do kotłów na ten rok. Kwota 40 738 zł. Pozostała kwota w roku następnym. 

- Ogłoszono przetarg na budowę odcinka 700 m drogi Przegaliny Małe – Brzeziny. Dzisiaj 
było otwarcie ofert. Do przetargu przystąpiły dwie firmy. Firma Strabag i 
Przedsiębiorstwo Robót Drogowych Lubartów. Firma Strabag dała ofertę na kwotę 
263 000 zł z trzyletnim okresem gwarancji a Przedsiębiorstwo Robót Drogowych 
Lubartów 2018 418 zł z pięcioletnim okresem gwarancji. Zakres robót to uzupełnienie 
podbudowy kruszywem mineralnym, skropienie emulsja i połoŜenie jednej warstwy 
asfaltu o grubości 4 cm. Jeśli warunki atmosferyczne pozwolą to będziemy ten odcinek 
wykonywali.  

- Uzupełniony został wniosek na centra rekreacji. Jest w ocenie w Urzędzie 
Marszałkowskim. Mamy pewne dokumenty do poprawienia.  

- W uzupełnieniu jest równieŜ wniosek na wodociąg. Jest on złoŜony do Regionalnego 
Programu Operacyjnego.  

- ZłoŜyłem odwołanie do Wojewody od oceny merytorycznej wniosku na budowę ulicy 
Wojska Polskiego. Naszym zdaniem zbyt mało punktów wniosek otrzymał. Czekamy na 
rozpatrzenie tego wniosku.  

- Sąd w Radzyniu stwierdził nabycie w drodze zasiedzenia własności przez gminę działki 
wraz budynkiem w Przegalinach DuŜych. Czyli działki zabudowanej budynkiem Pałacu. 
Wyrok jeszcze jest nieprawomocny. Od niego przysługuje apelacja.  

- Brałem udział w II Konwencie Sołtysów. 
- Zorganizowane zostały obchody Święta Niepodległości. 
- Przyjmowałem interesantów, brałem udział w pracach komisji stałych, prowadziłem 

sprawy bieŜące Urzędu Gminy. 
 
Radny Pan Andrzej Bylicki – Działkę z Pałacem? 

 
Wójt Gminy- Tak 

 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – W okresie międzysesyjnym 
pełniłam dyŜury, uczestniczyłam w pracach komisji, podpisywałam uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i BudŜetu Radny Pan Tomasz 
Weremczuk - W okresie międzysesyjnym Komisja spotkała się jeden raz. Omawialiśmy 
sprawy: 
- ObniŜenie średniej ceny skupu Ŝyta 

- Podatki i opłaty lokalne i zmiany budŜetowe 

- Budowa drogi Przegaliny Małe - Brzeziny  
- Zmiany budŜetowe i sprawy bieŜące.  
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych Radny Pan 
Łukasz Korszeń – W okresie międzysesyjnym Komisja spotkała się jeden raz. Tematem 
komisji był Pogram Współpracy Gminy Komarówka Podlaska z organizacjami 
pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność poŜytku publicznego na 
2018 rok oraz projekt uchwała w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 
sześcioletniej szkoły podstawowej o nazwie Zespół Szkol Samorządowych - Szkoła 
Podstawowa im. Bohaterów Lotnictwa Polskiego w Komarówce Podlaskiej w ośmioletnią 
szkolę podstawowa o nazwie Zespół Szkol Samorządowych - Szkoła Podstawowa im. 
Bohaterów Lotnictwa Polskiego w Komarówce Podlaskiej. 
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Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Janusz Siwiński - W okresie 
międzysesyjnym Komisja nie spotkała się ani razu.  
 
 
Ad 3.1 

Wójt Gminy – Zgodnie z komunikatem Prezesa GUS z dnia 18 października 2017 roku 
średnia cena skupy Ŝyta na 2017 roku wyniosła 52,49 zł za kwintal. Propozycja jest taka by 
zostawić stawkę z roku obecnego czyli obniŜyć średnia cenę skupu Ŝyta do kwoty 38 złoty. 
To jest 95 z ha przeliczeniowego. Taka stawka została przyjęta do projektu budŜetu. 
Zostawiamy na poziomie tego roku i poprzedniego.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy są jakieś pytania? 

 
Pytań nie zgłoszono.  
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i BudŜetu Radny Pan Tomasz 
Weremczuk – Opinia komisji jest pozytywna. 
 
Sekretarz Gminy - przedstawiła projekt uchwały w sprawie obniŜenia średniej ceny skupu 
Ŝyta przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego na 2018 r. 
 
Uchwała w sprawie obniŜenia średniej ceny skupu Ŝyta przyjmowanej do obliczenia 
podatku rolnego na 2018 r. została podjęta jednogłośnie  
Głosowanie: 

Liczba Radnych głosujących za – 14 

Liczba Radnych głosujących przeciw – 0 

Liczba Radnych wstrzymujących się od głosu - 0 

Ustawowa liczba Radnych Gminy – 15 radnych 

Radni obecni na sesji - 14 radnych  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 3.2 

Wójt Gminy – Podatku od nieruchomości zarówno osób fizyczne jak i osób prawnych. 
Proponujemy zwiększyć nasze stawki gminne o wartość inflacji. Czyli o 1,9 %. Taka 
propozycja jest przedstawiona pod obrady. Tym tropem zawsze szliśmy. Podatek od 
nieruchomości zawsze był regulowany wartością inflacji. W tamtym roku nie było inflacji 
więc nie był zmieniany. W tym roku mamy 1,9 % i proponujemy te stawki zwiększyć. Taka 
jest nasza propozycja.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy wszyscy mieszkańcy płaca 
podatek od nieruchomości? Jaki jest %? 

 
Wójt Gminy – Trudno powiedzieć jaki jest %.  
 
Skarbnik Gminy – Dobrze spływa podatek od nieruchomości. Nie mamy jakichś duŜych 
zaległości.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy wszyscy zgłosili w 
deklaracjach? 
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Wójt Gminy – Trudno powiedzieć bo jak Pani Przewodnicząca zauwaŜyła jest to deklaracja 
podatnika. Ten obowiązek powstaje z chwilą zbudowania budynku i oddania go do uŜytku, 
zarejestrowania działalności. Wtedy mieszkaniec ma obowiązek zadeklarować, jaka 
powierzchnię i w jakiej stawce mamy opodatkować. Na podstawie tej deklaracji wydajemy 
decyzję podatkową. Czy wszyscy i czy powierzchnie rzeczywiste pokrywają się z 
deklarowanymi tego nie wiem i trudno powiedzieć. Nie jestem w stanie na to odpowiedzieć 
na to pytanie.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy są jakieś pytania? 

 
Pytań nie zgłoszono.  
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i BudŜetu Radny Pan Tomasz 
Weremczuk – Opinia komisji jest pozytywna. 
 
Sekretarz Gminy - przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 
podatku od nieruchomości obowiązujących na terenie gminy Komarówka Podlaska na rok 
2018. 
 
Uchwała w sprawie w określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 
obowiązujących na terenie gminy Komarówka Podlaska na rok 2018 została podjęta 
jednogłośnie  
Głosowanie: 

Liczba Radnych głosujących za – 14 

Liczba Radnych głosujących przeciw – 0 

Liczba Radnych wstrzymujących się od głosu - 0 

Ustawowa liczba Radnych Gminy – 15 radnych 

Radni obecni na sesji - 14 radnych  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 3.3 

Sekretarz Gminy – Uchwała dotycząca wprowadzenia zwolnień z podatku od środków 
transportowych, która obowiązuje na terenie naszej gminy była z dnia 25-11-2004 roku. Ta 
uchwałę która teraz przedstawimy dotyczy dostosowania do obowiązujących przepisów. 
Zostały wprowadzone dwa zwolnienia zgodnie z obowiązującymi przepisami. Zawarte są w 
§1 punkt 1 i punkt 2.  
1. Zwalnia się z podatku od środków transportowych samochody cięŜarowe o dopuszczalnej 

masie całkowitej powyŜej 3,5 tony i poniŜej 12 ton słuŜące wyłącznie do podstawowej 
produkcji produktów rolnych  

2. Samochody cięŜarowe o dopuszczalnej masie całkowitej powyŜej 3,5 tony i poniŜej 12 
ton wykorzystywane wyłącznie do działalności komunalnej.  

Tego tylu zwolnienia są zgodne z ustawą o podatkach i opłatach lokalnych. Jeśli chodzi o 
pojazdy specjalne, które mamy w posiadaniu są zwolnione z mocy ustawy.  
 
Radny Pan Andrzej Bylicki – Mam pytanie. Odnośnie środków transportu do celów 
rolniczych to normalne, bo to przyczepy. Drugo warunek do gospodarki komunalnej. JeŜeli to 
dotyczy tylko gminy. W tej chwili kaŜda firma, która zajmuje się ta dziedziną moŜe 
rejestrować swoje pojazdy w naszej gminie ze względu na zwolnienia. Jak to jest, bo kaŜda 
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firma ma wybór rejestrowania się a kaŜdej gminie. Tu są zniŜki. Firmy która tylko zajmuje się 
tym np. z Radzynia moŜe u nas zarejestrować pojazdy bo nie płaci podatku. To jest normalne. 
To tu nie jest to takie jasne. Zarejestruje się firma np. z Lubartowa czy Łukowa. Będziemy 
mieli tylko na stanie a z tego nic.  
 
Radny Pan Ilczuk Sławomir – Gdyby firma się u nas zarejestrowała to CIT by szedł dla 
nasz. Te środki transportu nie jeździły by po terenie naszej gminy. To zachęta dla firm. 
 
Wójt Gminy – Tak mówiliśmy i w tamtym roku uchwalając. 
 
Radny Pan Andrzej Bylicki – Ale to przy podatku ale jak zwalniamy to  
 
Radny Pan Ilczuk Sławomir – Nawet jakby firma się u nas zarejestrowała to naszych dróg 
nie rozjeździ bo będzie jeździła po swoim terenie a CIT by przyszedł do nas. Mieli byśmy z 
tego korzyść.  
 
Radny Pan Andrzej Bylicki – Co byśmy mieli? 

 
Radny Pan Ilczuk Sławomir – Dochód z podatku. 
 
Radny Pan Andrzej Bylicki – Wszystko zgoda. Lepiej by było obniŜyć cenę Ŝeby firmy 
ciągnąc. Przy umorzeniu podatku, zwolnieniu z podatku to my nic nie mamy. Mamy tylko 
zarejestrowana firmę.  
 
Wójt Gminy – Panu Radnemu Ilczukowi chodziło o to Ŝe nie mamy dochodu z podatku od 
środków transportu ale mamy dochód z innego podatku. Z podatku dochodowego.  
 
Radny Pan Tomasz Weremczuk – Firmy te będą działały na innym terenie. 
 
Radny Pan Andrzej Bylicki – To jest co innego a to jest co innego. 
 
Wójt Gminy – To jest kwestia filozofii jak my do tego podejdziemy.  
 
Radny Pan Andrzej Bylicki –Od kilku lat są te zwolnienia i nie ma lawinowego wzrostu 
zarejestrowanych pojazdów. Nie wiem nad czym ta dyskusja.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Ogłaszam krótka przerwę. 
 
 
Przerwa w obradach godz. 12:28 

Wznowienie obrad po przerwie godz. 12:34 

 

 

Wójt Gminy – Po konsultacjach stwierdzamy Ŝeby ten zapis zostawić. PoniewaŜ faktycznie 
była taka mowa, Ŝe moŜe to zadziałać stymulująco na rozwój działalności gospodarczej na 
terenie naszej gminy. Taki zapis był teŜ w poprzedniej uchwale ale tyczył się tylko środków 
transportowych będących własnością gminy bądź jednostek organizacyjnych gminy co nie 
moŜe występować bo wtedy jest podział podmiotów. Tak być nie moŜe. Ta działalność 
komunalna juŜ w poprzedniej uchwale funkcjonowała. Jeśli to będzie tu lawinowy wzrost 
rejestrowania działalności i pojazdów to moŜemy taką uchwałę wtedy zmienić. Ta uchwała 
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nie jest podejmowana na wieczność tylko do czasu zmiany tej uchwały. Propozycja by to 
jednak zostawić.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy są jakieś pytania? 

 
Pytań nie zgłoszono.  
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i BudŜetu Radny Pan Tomasz 
Weremczuk – Opinia komisji jest pozytywna. 
 
Sekretarz Gminy - przedstawiła projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zwolnień w 
podatku od środków transportowych. 
 
Uchwała w sprawie wprowadzenia zwolnień w podatku od środków transportowych 
2018 została podjęta jednogłośnie  
Głosowanie: 

Liczba Radnych głosujących za – 14 

Liczba Radnych głosujących przeciw – 0 

Liczba Radnych wstrzymujących się od głosu - 0 

Ustawowa liczba Radnych Gminy – 15 radnych 

Radni obecni na sesji - 14 radnych  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 3.4 

Sekretarz Gminy – Uchwała w sprawie określenia rocznych stawek podatku od środków 
transportowych, która obowiązywała na terenie gminy i obowiązuje dotychczas była podjęta 
27-11-2015 roku. Tam są zawarte stawki. Te stawki w jednym punkcie zgodnie z 
obwieszczeniem ministra finansów z dnia 06-10-2017 roku w sprawie stawek podatków od 
środków transportowych mamy minimalna stawkę 1 600 zł, która dotyczy stawki podatków 
od samochodów cięŜarowych o dopuszczalnej masie całkowitej równej lub wyŜszej niŜ 12 ton 
które mają 4 osie i więcej. Minimalna stawka to 1 600 zł. To jest załącznik nr 1 do uchwały z 
2015 roku. Zgodnie z obwieszczeniem minimalna stawka nie moŜe być mniejsza jak 1617,14 
zł. Stąd podjęto decyzje Ŝeby wprowadzić stawkę w tym zakresie w wysokości 1 650 zł tak 
aby w przyszłym roku nie była wymagana ponowna zmiana. Troszeczkę więcej niŜ to 
minimum. Minimum 1 617,14 zł a my wprowadzimy w tym zakresie 1 650 zł. Pozostałe 
stawki są bez zmian.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – To jest zmiana na 1650zł pozostałe 
stawki zostały bez zmian.  
 
Sekretarz Gminy – Tak. Aby było doprze pracować na tej uchwale to podejmujemy ja na 
nowo.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy są jakieś pytania? 

 
Pytań nie zgłoszono.  
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i BudŜetu Radny Pan Tomasz 
Weremczuk – Opinia komisji jest pozytywna. 
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Sekretarz Gminy - przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia wysokości rocznych 
stawek podatku od środków transportowych obowiązujących na terenie gminy Komarówka 
Podlaska. 
 
Uchwała w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków 
transportowych obowiązujących na terenie gminy Komarówka Podlaska została podjęta 
jednogłośnie  
Głosowanie: 

Liczba Radnych głosujących za – 14 

Liczba Radnych głosujących przeciw – 0 

Liczba Radnych wstrzymujących się od głosu - 0 

Ustawowa liczba Radnych Gminy – 15 radnych 

Radni obecni na sesji - 14 radnych  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 
 
Ad 4 

Sekretarz Gminy – Uchwała w sprawie przyjęcia Pograniu Współpracy Gminy Komarówka 
Podlaska z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność 
poŜytku publicznego na 2018 rok musi być przyjęta corocznie przez radę Gminy do 30 
listopada danego roku kalendarzowego na rok następny. Ta uchwała wprowadzamy program. 
W programie są zawarte są zadania które zamierzamy realizować w ramach tego programu. 
Te działania są zawarte w rozdziale 6 Priorytetowe zadania publiczne. Do zadań publicznych 
w 2018 roku naleŜą zadania z ochrony i promocji zdrowia takie jak: 
- Prowadzenie pozaszkolnych programów profilaktycznych skierowanych do dzieci i 

młodzieŜy z terenu Gminy Komarówka Podlaska  
- Organizacja zajęć sportowych dla dzieci, młodzieŜy i dorosłych  
- Organizacja zawodów i rozgrywek sportowych dla dzieci, młodzieŜy i dorosłych, imprez 

sportowo rekreacyjnych, organizacja imprez i festynów promujących zdrowy styl Ŝycia.  
Okres realizacji programu od 1 stycznia do 31 grudnia 2018 roku. Program zawiera wszystkie 
wymagane rozdziały wynikające z ustawy. Konsultowany był z mieszkańcami i 
organizacjami pozarządowymi poprzez zamieszczenie na stronie internetowej. Konsultacje 
zakończone. Uwag nie wniesiono  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy są jakieś pytania? 

 
Pytań nie zgłoszono.  
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych Radny Pan 
Łukasz Korszeń - Opinia komisji jest pozytywna. 
 
Sekretarz Gminy - przedstawiła projekt w sprawie uchwalenie Pograniu Współpracy Gminy 
Komarówka Podlaska z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność poŜytku publicznego na 2018 rok. 
 
Uchwała w sprawie uchwalenie Pograniu Współpracy Gminy Komarówka Podlaska z 
organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność poŜytku 
publicznego na 2018 rok została podjęta jednogłośnie  
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Głosowanie: 

Liczba Radnych głosujących za – 14 

Liczba Radnych głosujących przeciw – 0 

Liczba Radnych wstrzymujących się od głosu - 0 

Ustawowa liczba Radnych Gminy – 15 radnych 

Radni obecni na sesji - 14 radnych  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.1 

Wójt Gminy – Ta uchwała jest następstwem reformy oświatowej, jaka została wprowadzona 
w ubiegłym roku. wszyscy wiemy, Ŝe juŜ nie ma 6 letnich szkół podstawowych tylko są 8 
letnie szkoły podstawowe. W naszym przypadku szkoła podstawowa działa w ramach 
Zespołu Szkół Samorządowych. Nazwy nie zmieniamy. Rada Gminy zgodnie z ustawą 
przepisy wprowadzające prawo oświatowe ma do końca listopada podjąć taką uchwałę 
stwierdzającą to przekształcenie 6 letniej Szkoły Podstawowej im. Bohaterów Lotnictwa 
Polskiego w 8 letnią Szkoły Podstawowej im. Bohaterów Lotnictwa Polskiego w ramach 
Zespołu Szkół Samorządowych. Ta uchwała jest stwierdzająca, deklaratoryjna. JuŜ nie ma I 
klasy gimnazjalnej. Jest 7 klasa za rok będzie 8 klasa szkoły podstawowej. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych Radny Pan 
Łukasz Korszeń - Opinia komisji jest pozytywna. 
 
Sekretarz Gminy - przedstawiła projekt w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowej sześcioletniej szkoły podstawowej o nazwie Zespół Szkol Samorządowych - 
Szkoła Podstawowa im. Bohaterów Lotnictwa Polskiego w Komarówce Podlaskiej w 
ośmioletnią szkolę podstawowa o nazwie Zespół Szkol Samorządowych - Szkoła 
Podstawowa im. Bohaterów Lotnictwa Polskiego w Komarówce Podlaskiej 
 
Uchwała w sprawie w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 
sześcioletniej szkoły podstawowej o nazwie Zespół Szkol Samorządowych - Szkoła 
Podstawowa im. Bohaterów Lotnictwa Polskiego w Komarówce Podlaskiej w 
ośmioletnią szkolę podstawowa o nazwie Zespół Szkol Samorządowych - Szkoła 
Podstawowa im. Bohaterów Lotnictwa Polskiego w Komarówce Podlaskiej została 
podjęta jednogłośnie  
Głosowanie: 

Liczba Radnych głosujących za – 14 

Liczba Radnych głosujących przeciw – 0 

Liczba Radnych wstrzymujących się od głosu - 0 

Ustawowa liczba Radnych Gminy – 15 radnych 

Radni obecni na sesji - 14 radnych  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.2 

Skarbnik Gminy – Otrzymaliście Państwo materiały przed sesją. Przypomnę, jakie mamy 
zmiany. Wprowadzamy decyzje budŜetowe Wojewody Lubelskiego 5 575 zł na wyposaŜenie 
gabinetu profilaktyki zdrowotnej. Dochody ponad planowe 15 000 zł – darowizny. RównieŜ 
po stronie wydatków wprowadzamy wyposaŜenie gabinetów. Zmniejszamy po stronie 
dochodów środki, które są przeznaczone na realizację projektu poprawa warunków nauczania 



 11 

w Gminie Komarówka Podlaska. Projekt ten został przesunięty w wieloletniej prognozie 
finansowej na lata 2018-2019. Uzyskał negatywna ocenę ale zostało złoŜone odwołanie. 
Liczymy na to Ŝe będzie jego realizacja ale nie w tym roku. Zdejmujemy dochody w kwocie 
668 777 zł – są to środki unijne. Są to dochody majątkowe i bieŜące czyli 14 280 zł. To teŜ są 
dochody unijne. Zmniejszamy jeszcze środki z unii europejskiej na budowę drogi 
Derewiczna-Komarówka w kwocie 7 636 zł. Robimy to by plan był równy dotacji jaka 
otrzymaliśmy. Po stronie zadań zleconych wprowadzamy decyzję na kartę duŜej rodziny. Na 
świadczenia rodzinne 125 000 zł, na wypłatę świadczeń 500+ w kwocie 195 000 zł, Na 
realizacje zadań z ewidencji ludności 2 505 zł. Zmniejszamy decyzją wojewody na usługi 
opiekuńcze 5 000 zł. Po stronie wydatków wprowadzamy 5 000 zł na wyposaŜenie gabinetu 
profilaktyki zdrowotnej. To wyposaŜenie będzie w szkole podstawowej. Zadania zlecone 
wprowadzamy równieŜ po stronie wydatków.  
Zwiększamy środki na remonty dróg 15 000 zł. Środki na remonty i usługi równiarką być 
moŜe odśnieŜanie. Łącznie 20 000 zł. Zmniejszamy środki z ulicy osiedlowej i z drogi na 
stadion. 20 000 zł na tamtej sesji było wprowadzane. Nie będzie dofinansowania do tej drogi 
więc w całości zdejmujemy 145 000 zł. Środki w kwocie 100 000zł obecnie po przetargu 
wprowadzamy na drogę Przegaliny Małe – Brzeziny. Są to zadania na mocy porozumień. 
Wprowadzamy ze środków 85 000 zł na zwiększenie wydatków na wynagrodzenia w szkole 
podstawowej. WiąŜe się to z tym ze jeden nauczyciel przebywa na urlopie zdrowotnym. Jest 
to kwota ok. 20 000 zł gdzie są godziny ponadwymiarowe tego nauczyciela. Księgowa 
została zatrudniona w szkole podstawowej i tak teŜ dokładamy środki ok. 10 000 zł. Być 
moŜe to jest więcej ale na rzazie wyliczyłam średnią. Zwiększamy jeszcze dodatkowo 55 000 
zł bo są zatrudnieni nauczyciele ze szkoły z Kolembród. Szkoła została zlikwidowana i 
zwiększyło się zatrudnienie w szkole podstawowej. Musimy jeszcze dołoŜyć do solariów 
poniewaŜ otrzymaliśmy juŜ interpretację Ŝe od dotacji którą dostaniemy z unii europejskiej 
będziemy musieli zapłacić 8% podatku vat. To będzie kwota ok. 84 000 zł na ten rok. W tym 
roku dostaniemy zaliczkę ok. 1000 144 zł. Na razie wprowadziłam 80 tyś. zł bo myślę Ŝe to 
wystarczy. Kwota do zapłaty wyjdzie 84 tyś zł. MoŜe będą jakieś oszczędności. Zmniejszamy 
dotację w bibliotece w kwocie 5 000 zł a zwiększamy na Gminne Centrum Kultury.  
W przedsięwzięciach jest wprowadzona budowa stadionu poniewaŜ do jutra mamy złoŜyć 
wniosek. Realizacja będzie w latach 2018-2019. W tym roku 51 000 zł.  
Kwota deficytu była podjęta uchwała Rady Gminy w grudniu 2016 roku. BudŜet był 
deficytowy 350 000 zł. ZbliŜa się koniec roku wiec podpisaliśmy poŜyczkę z Funduszu 
Ochrony Środowiska. W tym roku otrzymamy 40 738 zł. Kredyt wyniesie 309 262 zł. Nie da 
się tego uniknąć. Gdyby nie ten vat od dotacji to miałam nadzieję Ŝe zmniejszymy ten kredyt. 
ZadłuŜenie się nie zwiększa zostaje na poziomie uchwalonym + wolne środki. Więc deficyt 
mamy razem 616 300 zł.  
Był przetarg i środki w kwocie 5 000 zł zostały zdjęte z rezerwy na zarządzanie kryzysowe do 
drogo Przegaliny Małe - Brzeziny. Wcześniej było zabezpieczonych mniej środków. Po 
przetargu zdecydowaliśmy dołoŜyć środki.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy są jakieś pytania? 

 
Pytań nie zgłoszono.  
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i BudŜetu Radny Pan Tomasz 
Weremczuk – Opinia komisji jest pozytywna. 
 
Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budŜetowej na 
2017 rok 
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Uchwała w  sprawie zmiany uchwały budŜetowej na 2017 rok została podjęta 
jednogłośnie.  
Głosowanie: 

Liczba Radnych głosujących za – 14 

Liczba Radnych głosujących przeciw – 0 

Liczba Radnych wstrzymujących się od głosu - 0 

Ustawowa liczba Radnych Gminy – 15 radnych 

Radni obecni na sesji - 14 radnych  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.3 

Skarbnik Gminy – Droga Brzeziny – Przegaliny Małe – zmieniła się jej wartość, więc jest 
zmieniona kwota na 360 000 zł obecnie. 10 000 zł po przetargu trzeba było dołoŜyć. W 
wieloletniej prognozie finansowej było ujęte 350 000 zł. Dodatkowo jest ujęty stadion oraz 
przesunięta realizacja projektu poprawa warunków nauczania na lata 2018/2019 a zdjęta z 
roku 2017.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy są jakieś pytania? 

 
Pytań nie zgłoszono.  
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i BudŜetu Radny Pan Tomasz 
Weremczuk – Opinia komisji jest pozytywna. 
 
Skarbnik Gminy - przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 
finansowej. 
 
Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej została podjęta większością 
głosów.  
Głosowanie: 

Liczba Radnych głosujących za – 14 

Liczba Radnych głosujących przeciw – 0 

Liczba Radnych wstrzymujących się od głosu - 0 

Ustawowa liczba Radnych Gminy – 15 radnych 

Radni obecni na sesji - 14 radnych  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 6 II 00:34:03-01:01:39 

Pan Sławomir Meleszczuk Prezes Zakładu Usług Komunalnych przedstawił informacje z 
działalności spółki komunalnej za 2017 rok 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
 
Jeśli są pytania to bardzo proszę.  
 
Radny Pan Stanisław Faluszewski – Jakie jest Pana wynagrodzenia? 
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Pan Sławomir Meleszczuk Prezes Zakładu Usług Komunalnych – Moje wynagrodzenie 
od tego roku to jest 1 840 zł na rękę.  
 
Radny Pan Andrzej Bylicki – Ja mam pytanie przyszłościowe. Ogrzewanie kto by tego nie 
robił to jest w zakresie gminnym. Jest jakiś majątek, jest jakiś sprzęt i jakieś perspektywy 
rozwoju. Usłyszałem zdanie Ŝe się nie opłaca bo trzeba płacić podatek vat. Z tego wynika, Ŝe 
to jest tak istnieć aby istnieć. UwaŜam, Ŝe odnośnie koszenia poboczy to jest trochę 
wygryzione. Myśleć perspektywicznie i w budŜecie gminy wydzielić jakieś pieniąŜki na 
koszenie 4 razy poboczy ale koszenie takie Ŝeby było widać. Nie takie wyŜej, niŜej. Jak by 
ktoś prywatnie usługę taką świadczył to tylko takiego wygnać. Macie dwa ciągniki. Tutaj 
inwestować i dokupować. Te koszenie poboczy przyjąć na rok. Na przyszły rok moŜe coś 
więcej. O jakichś transportowych nie ma mowy przy tym sprzęcie. Nie ma Ŝadnej 
perspektywy na dzisiaj a na jutro tym bardziej. Koszenie poboczy i doinwestowanie w jakiś 
sprzęt. UwaŜam, Ŝe jest perspektywa zarobku na szczeblu powiatu. Nie wiem czy w 
województwie, ale i wojewódzkie. Na pewno jakieś pieniąŜki by były. Byłby jeden 
pracownik. MoŜna wtedy wymagać od pracownika. Większe zarobki i większe wymagania od 
pracownika. Sprzęt jest.  
 

Pan Sławomir Meleszczuk Prezes Zakładu Usług Komunalnych – Zadaniem spółki w 
głównej mierze jest wykonywanie zadań zleconych przez gminę. Czyli zadań które Rada 
uwzględni a Wójt mi zleci. Dysponujemy sprzętem taki a nie innym. JeŜeli chodzi o koszenie 
dróg to zgadzam się z Panem Radnym Ŝe fajnie by było doinwestować. To rada powinna 
podjąć taką decyzję. Obserwowałem co moŜna kupić. Nowe kosiarki są przystosowane do 
koszenia gałęzi. Przystawki przeznaczone do zamiatania itd. ale to kosztuje. W tym 
momencie dysponując jakimś budŜetem a ten budŜet powstał z zasilenia kiedyś spółki. Na 
podstawie wkładu gminy spółka działa nie jesteśmy w stanie czegoś takiego zrealizować. 
Gdyby taka decyzja zapadła na gremium rady to jesteśmy w stanie to wziąć na siebie. 
MoŜemy kosić przy pomocy tego sprzętu 3 – 4 razy ale to jest koszt. My robimy po kosztach. 
By to było wykonane profesjonalnie to trzeba by było pójść z podkaszarką. Wcześniej 
wykarczować pobocza bo inaczej połamiemy kosiarkę. Jak najbardziej moŜemy to zrobić. 
Tylko to jest koszt. Jeśli ktoś nam to zleci. Jeśli byśmy mieli pracownika to byłoby łatwiej ale 
to teŜ jest koszt. Pewne rzeczy trzeba optymalizować. Jak najbardziej moglibyśmy się podjąć 
i to jest fajny pomysł. Godny zastanowienia. JeŜeli taka decyzja zapadnie będzie moŜna nas z 
tego rozliczyć czy to realizujemy dobrze czy źle. Patrząc od kwestii finansowej korzystniej z 
punktu widzenia gminy jest zasilić wkładem finansowym własnym spółkę niŜ wygenerować 
na gminie zysk. My jak zarobimy na gminie to płacimy podatek. Jeśli gmina włoŜy wkład na 
konkretny cel to w tym momencie mniej pieniędzy odprowadzimy na zewnątrz. Takich 
oszczędności teŜ szukamy by nie wyprowadzać tych pieniędzy bez seansu. Zysk 
wygenerowany na podmiotach prywatnych. TeŜ bym wolał by w spółce był dochody np. 100 
tyś zł wygenerowane od podmiotów prywatnych. Z tego zapłacimy podatek 23%  ale duŜą 
część zostaje. Ale mamy ograniczenie bi spółką przestaje być spółką komunalną. Państwo 
tworząc spółkę komunalną powołaliście państwo podmiot do pewnej działalności. Takie 
podmioty są ograniczone pewnymi przepisami. Na spotkaniu na którym byłem rozmawiałam 
z przedstawicielami innych spółek komunalnych i co się okazało. Były kontrole NIK i 
samorządy które miały spółki komunalne takie jak nasza ale bardziej rozbudowane mające 
róŜne działalności musiały zamknąć działalność bo taka spółka nie moŜe prowadzić 
działalności jak wynajem lokali i kwestii usług. Tu teŜ warto się nad tym zastanowić w 
którym kierunku pójść. Przy okazji sesji warto porozmawiać w którym kierunku pójść. Dla 
mnie będzie łatwiej i państwo macie moŜliwość jakieś decyzje podjąć.  
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Radny Pan Andrzej Bylicki – Pan mówi Ŝe zainwestować. Zarabiać na tym co mamy. 
Mamy kosiarkę ale jak wy kosicie tak jak kosicie. Ciągnik za słaby, sprzęt nie taki  
 
Pan Sławomir Meleszczuk Prezes Zakładu Usług Komunalnych – Dla mnie ma znaczenia 
jak jest usługa wykonana. Nie chce uciekać od trudnych pytań bardzo dobrze Ŝe one padają. 
Drogowcy którzy kosza drogi wojewódzkie mają kosiarki gdzie bijak jest dwa razy cięŜszy. 
Nie mówię Ŝe mamy za małe ciągniki w tej chwili. On jeszcze da radę pociągnąć większą 
kosiarkę. Kosiarka która ma bijak dwa razy cięŜszy inaczej zbiera tą trawę. Druga sprawa oni 
przygotowują ten teren pod koszenie. Jest oczyszczone pobocze z korzeni i krzaków. Jak pan 
Radny wie u nas tak nie jest. Trudno ta usługę spełnić w sposób idealny. Następna rzecz nie 
jest prawda Ŝe nie próbowaliśmy zwracać się do sąsiednich samorządów w kwestii usługi. Jak 
by ona niebyła. Widzę Ŝe pan ja krytykuje. Samorządy teŜ często ratują się własnym taborem. 
Rozmawiałam z sąsiednimi gminami i nikt nie pytał o jakość usługi. Nie wiem czy widzieli 
jak kosimy ale nie byli zainteresowani. Zdaję sobie sprawę Ŝe mogło by być lepiej. TeŜ do 
tego darzę. Pewne ograniczenia teŜ po naszej stronie są.  
 
Radny Pan Andrzej Bylicki – UwaŜa pan ze jak powiat kosi to przygotowuje  pobocze a 
gminne drogi są nie przygotowane. Tak wygląda. MoŜna w jakiś sposób na zebraniach 
uczulać ludzi Ŝeby od razu posprzątać. UwaŜam Ŝe powiat ani województwo nie 
przygotowuje poboczy  
 

Pan Sławomir Meleszczuk Prezes Zakładu Usług Komunalnych – Jeśli raz się wykarczuje 
krzaki i kosi się regularnie dwa razy w roku. Na drogach wojewódzkich raczej nie koszą 
częściej. Jeśli krzaki są niewykarczowane to nawet jakbyśmy dysponowali lepszym sprzętem 
to nie jesteśmy w stanie tego przeskoczyć. Co innego gdyby zlecono nam kompleksowe 
wyczyszczanie dróg. To kosztuje. Spółka teŜ nie zrobi tego sama z siebie bo niby w imię 
czego. To nie jest tylko problem leŜący po stronie spółki.  
 
Radny Pan Andrzej Bylicki – Rozmawiać z Wójtem i w  jakiś sposób dochodzić bo tak jak 
pan mówi to się nie da. Przygotowania przygotowaniami. Krzaki są cięte. Wystarczy moŜe 
popryskać. Nie mówię do Pana tylko ogólnie. Nie jest problem dla spółki Ŝeby rozmawiać z 
Wójtem i jakieś  środki wydzielić i te przecięcia popryskać i by nie było tego. Teraz będzie 
śnieg i w krzaki będzie nawiewać.  
 
Radny Pan Tomasza Weremczuk – Kto się podpisze pod pryskaniem poboczy? 

 
Radny Pan Andrzej Bylicki – Nie pobocze drogi. 
 
Radny Pan Tomasza Weremczuk – To co jest koszone Ŝeby krzaki nie rosły? Pan mówi 
Ŝeby popryskać. Pan się podpisze. Popryskałem pobocze drogi.  
 
Radny Pan Andrzej Bylicki – Ja podpiszę.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy są jakieś pytania? 

 
Pytań nie zgłoszono.  
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Ad 7-8 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają państwo pytania? 

 
Pytań nie zgłoszono. 
 
 
Ad 9 

Wójt Gminy – Byliśmy na powiatowym Konwencie Sołtysów. 9 grudnia jest Wojewódzki 
Kongres Sołtysów. Mamy 5 miejsc. Z pisma Urzędu Marszałkowskiego wynika Ŝe 5 sołtysów 
moŜe brać udział w kongresie. Kongres odbędzie się 9 grudnia w Lubelskim Centrum 
Konferencyjnym. Jeśli ktoś jest chętny to proszę dać mi znać bo decyduje kolejność zgłoszeń 
w przypadku większej ilości chętnych jak miejsc. Proszę chętnych zgłosić do mnie a ja 
zgłoszę to do Lublina. Kongres jest bezpłatny.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Projekt budŜetu na 2018 rok jest do 
wglądu w pokoju nr 8. MoŜemy go wysłać maile, jeśli ktoś sobie Ŝyczy. Proszę się z nim 
zapoznać. Projekt budŜetu będzie omawiany na komisjach, ale jeśli ktoś chce się zapoznać 
wcześniej to ma taką moŜliwość.  
Czy są jeszcze wolne wnioski? 

 
Wolnych wniosków nie zgłoszono.  
 
 
Ad 10 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Po wyczerpaniu porządku obrad 
dokonała zamknięcia obrad sesji dziękując wszystkim za udział. 
 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 

          Protokolant       Przewodniczący Rady Gminy 

 
   Dorota Maksymiuk-Mitońska        Joanna Krupska 

 
 
Protokół sporządzono dnia 6 grudnia 2017 roku 

 
Przekazano Sekretarzowi Gminy 7 grudnia 2017 roku 
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WYKAZ UCHWAŁ 

RADY GMINY KOMARÓWKA PODLASKA 

podjętych na sesji w dniu 29.11.2017 r. 
 

 
Uchwała Nr XXVI/181/2017 w sprawie obniŜenia średniej ceny skupu Ŝyta 
przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego na 2018 r. 

 
Uchwała Nr XXVI/182/2017 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 
nieruchomości obowiązujących na terenie gminy Komarówka Podlaska na rok 2018. 
 
Uchwała Nr XXVI/183/2017 w sprawie wprowadzenia zwolnień w podatku od środków 
transportowych. 
 
Uchwała Nr XXVI/184/2017 w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od 
środków transportowych obowiązujących na terenie gminy Komarówka Podlaska. 
 
Uchwała Nr XXVI/185/2017 w sprawie uchwalenie Pograniu Współpracy Gminy 
Komarówka Podlaska z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność poŜytku publicznego na 2018 rok. 
 
Uchwała Nr XXVI/186/2017 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 
sześcioletniej szkoły podstawowej o nazwie Zespół Szkol Samorządowych - Szkoła 
Podstawowa im. Bohaterów Lotnictwa Polskiego w Komarówce Podlaskiej w ośmioletnią 
szkolę podstawowa o nazwie Zespół Szkol Samorządowych - Szkoła Podstawowa im. 
Bohaterów Lotnictwa Polskiego w Komarówce Podlaskiej 
 
Uchwała Nr XXVI/187/2017 w sprawie zmiany uchwały budŜetowej na 2017 rok. 
 
Uchwała Nr XXVI/188/2017 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 


